
 
                                                                                    

 

Protokoll fört vid ”Öppet Styrelsemöte” Flottans Män Jönköping 

Datum: 28 april 2022 

Plats: Savoy Hotell,Jönköping 

 

Närvarande: 

Måns Suneson, Leif Aljered, Wilford Strandsäter, Per-Åke Strandsäter, 

Bengt Granrot, Claes von Sivers, Claes Göran Borg, Sven-Anders Nyström, Jan Nilsson, 

Jimmy Eriksson, Stig Karlén ( punkt kassörens rapport). 

 

§1 Mötet öppnades av ordf Måns Suneson 

§2 Kallelsen godkändes, 

§3 Till ordf. och sekr. valdes Måns Suneson och Leif Aljered 

§4 Ordf. och sekr. godkändes, enligt traditionen, till att justera protokollet. 

§5 Föregående protokoll genomgicks dvs. Protokoll från Årsmötet i Domsand den 9 mars 2022. 

§6 Kassören Stig Karlén gav rapport om Föreningens ekonomiska ställning och framhöll 

Föreningens stabila ekonomi. 

§7 Bengt Granrot , Föreningens webbmaster, gav rapport och samtalade med gruppen om nyheterna 

med den nya hemsidan. Tack riktades till webbmastern för det arbete  han lägger ned för vår  

hemsida. 

§8 Bokverket, I två band ” Vår Marin 500 år”,distribuerades till de i vår Förening som anmält att 

man velat köpa nämnda bokverk . Solidariskt ställde medlemmarna upp för att köra hem bokverket 

till de som inte hade möjlighet att vara med på dagens öppna styrelsemöte    

§9 Inkomna skrivelser bl.a. från SKR  dvs. Sveriges militära Kamratföreningars Riksförbund/ 

Region Väst behandlades. Kommande regionmöte äger rum den 27-28 september på  F7 Såtenäs. 

Varje medlemsförening får sända högst två medlemmar till detta möte. 

Ordföranden ställde frågan om medlemmarna kan tänkas ställa upp för att vara de Ukrainska 

flyktingarna behjälpliga t.ex. för enkla biltransporter eller kontakt med myndigheter mm. 

Medlemmars svarade att de ställde sig positivatill att kunna hjälpa de ukrainska flyktingarna. 

§10 Ordföranden ställde frågan om mötet kunde ställa sig bakom styrelsens förslag om att utse vår 

medlem Nils Müntzing, 92 år, till hedersmedlem i Flottans Män Jönköping. Mötet svarade enhälligt  

ja på frågan. 

 



 

§11Övriga frågor. Mötet diskuterade den planerade studieresan till örlogsstaden Karlskrona– med 

anledning av vårt 10 jubileum. Datum för studieresan: 20-21 september. Tänkbara besöksplatser 

diskuterades t.ex. Karlskronavarvet, Repslagarbanan, Marinmuseet,Sparre och Marinens Musikkår, 

båtfärd till Gåsöfjärden. Ordföranden kontaktar Skönstavik för kvällssamvaro och övernattning. 

Vårt Värdförband har skiftat från Försvarsmedicincentrum FörmedC till Älvsborgs 

Amfibieregemente  båda inom Göteborgs Garnison Nytt avtal skall undertecknas   

Mötet fick information om Föreningens planerade SOS- träff i Domsands båtklubb den 8 juni kl 

17.00. Förslag på trevlig underhållning presenterades .Klubbmästeriet är väl rustad och förberedd. 

 

Avslutningsvis berättade vår ordförande Måns öppenhjärtigt om sitt hälsoläge. Måns meddelade att 

har utmärkt bra kontakter med sjukvården både på Ryhov och i Regionsjukhuset i Linköping. Mötet 

sa enhälligt: 

- Måns, Du är en kämpe! 

 

§12 Ordföranden  avslutade mötet och tackade för uppmärksamheten. 

 

Vid protokollet 

 

Leif Aljered, sekreterare 

 

Justeras: 

 

 

Leif Aljered                                                                                 Måns Suneson 

  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 


